
    

 

Úradný   z á z n a m 

napísaný na Mestskom úrade vo Svätom Jure vo veci O.Z. TaBaK,  dňa 11.12.2013  

___________________________________________________________________________ 

 
Prítomní:  Ing. Milan Vavrinec – predseda O.Z. TaBaK 

                   Ing. Ján Kročka   

                   Bohuslav Pieš 

                   Ing. Alexander Achberger – primátor Mesta Svätý Jur  

                   PaedDr.Vladimír Vajcík – riaditeľ školy  

                    

                 

Predmet rokovania:  Tenisový kurt – športová hala – telocvičňa  

 

P. primátor žiadal, aby mu bývalý predseda poskytol informáciu a podmienky využívania 

tenisového kurtu pre verejnosť aj pre seba, do dnešného dňa nedostal odpoveď. Existuje viacero 

spôsobov ako riešiť tenisový kurt. Podľa PHSR mala byť realizovaná analýza školstva 

a rozvojový projekt pre areál ZŠ, kde sa rátalo s vybudovaním telocvične (novej) a výstavby 

nových tried, aby sa mohli žiadať peniaze z Ministerstva školstva. P. Gahér to znegoval. 

Telocvičňa sa stala haváriou, musí sa to znova riešiť. Jeden spôsob bol výmenou za iný priestor 

– napr. tenisový kurt. Zatiaľ boli na to len negatívne odpovede. Nie je možné bez vyriešenia 

pozemku pokračovať v rokovaniach.  

 

P. Vavrinec reagoval na prvú vetu a to, že pokiaľ má niekto záujem o tenisový kurt, nie je 

problém zavolať a dohodnúť čas, sú tam voľné hodiny, môže sa to využiť. Ďalej sa vyjadril, že 

občianske združenie TaBaK nie je vôbec proti telocvični.   

 

P. Vajcík sa vyjadril, že Mesto telocvičňu potrebuje. Cena je 330.000 €+DPH , nie je to cena 

s vybavením. Keby sa staval klasický štýl, ponuka bola 800.000 €. Zlikvidovanie starej 

telocvične by bolo 15.000 €+DPH. 

 

P. primátor chce seriózne rokovať o financiách, má svoj postup, konzultuje všetko s právnickou 

kanceláriou. Pokiaľ dnes nepadne dohoda, tak primátor spochybní zmluvu. Pokiaľ sa prehlási, 

že aj naďalej žiadate sumu 110.000 €, tak sa to posunie na súd. Je to nereálna suma, odhad je 

úplne iný ako je v znaleckom posudku.  

 

P. Vavrinec reagoval, že je to povinnosť primátora upozorniť na chyby. Občianske združenie 

nie je p. Gahér, tam je kopec ľudí. Ďalej povedal, že by bolo férové, aby dostali kópiu 

znaleckého posudku.  Suma, ktorú uviedli v zápisnici, bol odborný odhad.  

 

P. Vajcík sa vyjadril, že toto je situácia, ktorú nechcel aby nastala. Navrhol, aby sa dali nabok 

spory medzi p. Gahérom a p. primátorom. Prvú ponuku navrhol, aby jeden deň v týždni mali 

telocvičňu zadarmo v priebehu niekoľkých rokov. Druhá ponuka bola jeden deň na školskom 

dvore, ďalšia ponuka bola zadný kurt, vyhodenie betónu a dať antuku. Opýtal sa či sú tieto 

ponuky neseriózne.  

 

P. Kročka sa opýtal prečo sa nejde podľa zmluvy, treba vychádzať podľa nej a suma, ktorá bola 

v zápisnici, je odborný odhad.  

 

P. primátor odpovedal, že zmluva je nevýhodná pre mesto. Suma 110.000 € je podnikanie na 

majetku mesta. Vložili ste do toho peniaze a vyberali ste. Chce dostať informáciu ako sa 

narábalo s peniazmi. Túto sumu v žiadnom prípade mesto vyplatiť nemôže.  

 

P. Vavrinec odpovedal, že športovisko nezarába peniaze.  

 

P. Vajcík sa opýtal, prečo je na vodnom toku postavené betónový tenisový kurt, keďže mu na 

rokovaní bolo povedané, že na vodnom toku sa stavať nemôže.  

 

P. Vavrinec na to reagoval otázkou či je to skolaudované.  



 

P. Pieš informoval, že zimný štadión je postavený na kanalizačnom zberači. Navrhol, aby sa 

nevracalo dozadu a riešil sa súčasný stav.  

 

P. Kročka doplnil, že občianske združenie nie je proti telocvični alebo športovej haly. Navrhol, 

aby sa išlo podľa zmluvy medzi mestom a občianskym združením. Sú tam presne stanovené 

podmienky, návrh je úplne seriózny. Občianske združenie je kolektívny orgán, ak sa má vydať 

stanovisko, je potrebné aby sa k tomu vyjadrili všetci.  

 

P. primátor uviedol, že jediný problém čo mal bolo so sumou a tá bola spojená s predsedom. 

Treba zvážiť návrhy.  

 

P. Vavrinec sa opýtal či je možné dostať tieto návrhy písomne. Je potrebné to vedieť konkrétne.  

 

P. primátor odpovedal, že bude k dispozícií tento zápis.  

 

P. Vajcík znova navrhol ponuku, aby sa na zadnom kurte vyhodil betón a dala sa tam antuka 

plus by bol daný priestor v novej hale. Je to rozumnejšie ako sa hádať.  

 

P. Vavrinec sa opýtal, ako sa zaistí, v prípade nového riaditeľa, že tam budú môcť byť naďalej.  

 

P. Vajcík odpovedal, že zmluva ktorú škola podpíše, je platná v prípade aj iného riaditeľa.  

 

P. Pieš doplnil, že keď sa zmluva uzatvárala, tak miesto bolo burinisko a smetisko. Mesto bolo 

spokojné, že sa toho zbavilo a urobilo sa z toho to, čo je.  

 

P. Kročka poprosil, aby boli písomne dané alternatívy, aby sa bolo k čomu vyjadriť. Návrhy 

budú prerokované.  

 

P. Vajcík nakoniec iba doplnil, že existovali tri ponuky, takže sa nejde slepo za jednou 

variantou.  

 

P. primátor navrhol tieto alternatívy (nezáväzné, ale potrebné sa vyjadriť) 

- Nový tenisový kurt Kačačnice 

- Jozefkovo údolie  

- Betónová plocha v areály ZŠ pri dielňach – prerobená na antuku 

- Konkrétne tenisové ihrisko na dvore ZŠ  

 

 

 
Zapísala: Zuzana Príbulová  

Svätý Jur,  11.12.2013  

 


